



**ARKTIS** PROGRAMFÖRENING  
PROTOKOLL VECKOMÖTE

- § 1. **MÖTET ÖPPNAS**  
Mötet öppnas kl. 11:59
- § 2. **VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**  
Sofia Eriksson vald till ordförande  
Elvira Lundell Wallin vald till sekreterare  
Martin Stomberg vald till justerare
- § 3. **MÖTETS BEHÖRIGHET**  
Mötet finnes behörigt
- § 4. **PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**  
Alla handlingar har publicerats på hemsidan
- § 5. **PUBLICERING PÅ INTERNET**  
Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida
- § 6. **NÄRVARANDE**  
Styrelse: Sofia Eriksson, Jennifer Lindqvist,  
Izabella Lindquist, Olivia Pilkvist, Ella Lindvall  
Karlsson, Martin Stomberg, Emilia Asplund, Elvira  
Lundell Wallin  
  
Medlemmar:
- § 7. **ÄNDRINGAR I DAGORDNING**
- § 8. **FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**  
Dagordning fastställd
- § 9. **RAPPORTERING**
- **Ordförande**
    - Varit på styrelsemöte
    - Kollat upp kostnad för mejl utskick
    - Fixat tillgång för bokning av sal
    -
  - **Vice ordförande**
    - Sökt bidrag till Öppen ingång kvällen
    - Skickat ut information om A-kitet
    - Uppstart med Elvira
    - Hämtat programtröjorna



Dokumentdatum: 2024-01-22

Utskriftsdatum: 2024-01-28

- **Ekonomiansvarig**
  - Betalat Ishotellet
- **Utbildningsansvarig**
  - Mailat med Studio 1
  - Håller på fixa ny mall till programrådsmöten
- **Eventansvarig**
  - Kollat datum för vårsittning (föreslår 13 april)
- **Reseansvarig**
  - Gjort och publicerat hitevent till ishotellet
  - Kontaktat ishotellet (korrigerat antal till 45 pers, allergier osv)
  - Fortsatt leta buss / minibuss
- **Informationsansvarig**
  - Publicerat info om a-kit och ice hotel på instagram och facebook
- **Administrationsansvarig**
  - Haft uppstartsmöte
  - bokat salar till veckomöten

## § 10. DISKUSSION

- Programfika 24/1
  - Ska vi vara med och hjälpa till/ förbereda?
    - Vi ses där 08:55 med arktiströjorna på.
- Kostnad för mejlutskick
  - Geo tar 2500 kr plus tillägg beroende på årskurser
    - Vi tar 1500 kronor för mejlutskick.
    - Kontrakt bör ordnas vid mejlutskick.
    - Vi kollar geosektionens kontakt
- Spons av företag (Olivia)
  - Vi diskuterar hur det kan bli mer säljande
  - Byter fokus från spons till samarbete
  - uppdaterar mejllista och sponstext och vi mejlar ut till företagen nästa måndag
- Geofika
  - Krångel med schema men verkar vara vi denna veckan
  - Vad och när ska vi baka
  - Finns ca 20 chokladbollar i Sofias frys från förra gången
    - Morotskaka, chokladbollar och toscakaka.
    - Vi bakar på torsdag klockan 17:00
    - Vi delar ut programtröjor på geofikan.
    - Lägg ut på Instagram om detta på onsdag.
- Dela ut programtröjor? (Jennifer)
  - Vi delar ut programtröjor på geofikan



Dokumentdatum: 2024-01-22

Utskriftsdatum: 2024-01-28

- Teambulding på fredag
  - Prison Island på fredag klockan 17:30.
  - Vi åker härifrån 17:00
- Sofia ska på referensgruppmöte på torsdag har något som jag ska ta med mig dit?
  - Inga punkter att ta upp
- Ishotellet (Emilia)
  - Vi har löst 45 biljetter men det är ingen panik ifall vi blir 50. Det riskerar att 5 inte får mat.
  - Vi får göra mer reklam för ishotellet nästa vecka.
  - Kolla upp om skärmar och affischer.
- Öppen ingång kväll
  - Boka sal
  - Info instagram
  - Biljetter
  - Bidrag beviljat
    - Phösarkvällen är samtidigt.
    - Vi börjar 18:30
    - Vi lägger upp på Instagram och hittract.
    - Sal bokad 30/1 från 18:30. A3101a.
    - Pizza beställs nästa vecka.
    - Ta med och sälja A-kit.

**§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR**

- Spegater: Arktisstyrelsens är slut
  - Sofia undersöker.
- A-kit: Sofia möter upp intressenten imorgon tisdag

**§ 12. BESLUT****§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är 29/1 kl. 12:00 i E-huset.

**§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:49